
 

 

Schriftelijke vragen aan het College van B&W Apeldoorn 

Apeldoorn, 8 augustus 2023 

 

Geacht College, 

 

In de Stentor van 6 augustus jl stond een uitgebreid artikel over een tijdelijk depot van PoRail/BAM in 

de driehoek Lepelaarweg, Mezenweg, Kanaal-Zuid en de hinder en zorgen over de gezondheid die 

hierdoor bij de omwonenden zijn ontstaan. Deze activiteit lijkt niet te passen binnen het 

bestemmingsplan voor dit gebied. 

Dit leidt bij de fractie van D66 tot de volgende vragen.  

1. Wanneer en op welke wijze is de gemeente geïnformeerd over het beoogde gebruik van dit 

gebied voor de (tijdelijke) opslag van ballaststenen ? 

2. Zijn er door de gemeente voorwaarden aan deze opslag gesteld, en zo ja welke ? 

3. Zo ja, op welke manier is nagegaan in hoeverre ProRail/BAM zich aan deze voorwaarden 

heeft gehouden? 

4. Heeft de gemeente omwonenden betrokken bij het formuleren van voorwaarden? Op welke 

wijze is hun belang meegenomen/geborgd? 

5. Is het College bereid om het omstreden gebruik van dit gebied zo snel mogelijk te laten 

beëindigen en zo nee, waarom niet? 

 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 

 

Hartelijke groet, 

 

Robert Jan Jonker, fractie D66 


